
Eerste Oisterwijkdrive succes! 

Bridge in de gemeente Oisterwijk (BGO). Samenwerking bridgeclubs in Oisterwijk krijgt iets tastbaars. 

 

Georganiseerd door de gezamenlijke bridgeclubs in de kern Oisterwijk vond op zondag 7 mei de 

eerste “Oisterwijkdrive” plaats. De Tiliander was speciaal voor deze gelegenheid gereserveerd. Achter 

de schermen heeft een groepje van 14 enthousiaste leden van de 6 clubs, De Vijf Azen, De Bunders, 

Sans Fumée, Mixed Bridgeclub, Vrije inloop Pannenschuur en Bridgeclub Oisterwijk er alles aan 

gedaan om de dag perfect te laten verlopen en het voor de deelnemers zo aangenaam mogelijk te 

maken. 

Na een openingswoordje van wethouder Dion Dankers en Henk Bertens als voorzitter van de 

samenwerking begon men enthousiast aan een gezellige en vooral ontspannen bridgedag. De leiding 

was in handen van Lambert Sprangers. De klok was voor deze gelegenheid thuis gebleven. De nadruk 

lag op rust en ontspanning. Er hadden zich 50 paren, 100 deelnemers, ingeschreven om mee te doen. 

Er hoefde geen gebruik gemaakt te worden van invallers. De indeling was zodanig gekozen dat men 

bij voorkeur leden van een ander dan de eigen club ontmoette. 

Er werd gespeeld met 4 lijnen waarbij iedere lijn met dezelfde kaarten speelde. De kaarten zijn 

speciaal gedrukt met het logo en de tekst “Bridge in de gemeente Oisterwijk”, voorstellende de 4 

kernen binnen de gemeente Oisterwijk en in de vorm van een klavertje vier. Deze kaarten zijn vanaf 

nu voor alle clubs in de gemeente Oisterwijk, dus ook Haaren en Moergestel en Heukelom 

beschikbaar. 

Na 3 ronden was er een prima door de Tiliander verzorgde lunch. Na een pauze van ongeveer 

anderhalf uur werd de drive weer hervat. 

De uitslag van de dag was divers met een verrassende (topintegraal) winnaar: het paar Sjan en Ad van 

Lier! Ze werden net als diverse ander winnaars letterlijk in de bloemen van Kwekerij van de Ven gezet. 

Na afloop waren de reacties erg positief en waren de deelnemers niet karig met complimenten: 

“Super voor elkaar” “Dat moeten we meer doen” “Dank aan de vrijwilligers” Het was zo geslaagd dat 

we er van uit gaan dat er volgend jaar weer een drive georganiseerd kan worden en we gaan er van 

uit dat er dan meer clubs aansluiten en meedoen!.  

De groep vrijwilligers stelt een enquête samen om concreet invulling te geven aan de samenwerking, 

waaraan ook de wethouder beloofde zijn steentje te willen bijdragen. Het zijn immers de leden die 

hierover gaan en de organisatie om het vorm te geven. Wethouder Dion Dankers sloot zijn speech af 

met de woorden: “We moeten het samen doen en over onze eigen schaduw heenstappen om samen 

iets te bereiken”. 


